
 
 
 
Aan:   College van B&W   
Van:    Yvonne Bijenhof, raadslid VVD 
Betreft:  Schriftelijke vragen in het kader Social Impact Bond 
 
          
Almelo, 28 februari 2019 
 
 
Geacht college van B&W,  
 
 

Voortbordurend op de vragen van 7 februari jl waarbij VVD Almelo het college van B&W vragen 

stelt in het kader van werkgelegenheid/participatie, wil VVD Almelo het college ook graag het 

volgende onder de aandacht brengen: 

 

Een aantal gemeenten in Nederland is gestart met projecten vanuit een Social Impact Bond (SIB). 

SIB is een veelbelovend financieringsinstrument waarbij privaat geld wordt ingezet om 

maatschappelijke vraagstukken op te lossen. In plaats van subsidies te verstrekken, gaan ze op 

projectbasis een hechte samenwerking aan met uitvoerders, investeerders en soms intermediairs. 

Hierbij gaan ze uit van resultaten op de lange termijn, zowel duurzaam als financieel.  

 

Tijdens een bijeenkomst van banken en vermogensfondsen heeft staatssecretaris Van Ark 

gemeenten opgeroepen om vaker gebruik te maken van deze SIB. 

 

VVD Almelo vindt bovenstaand interessante ontwikkelingen en heeft daarom de volgende vragen : 
 

1. Is het college van B&W bekend met het bestaan van een Social Impact Bond (SIB)? 

 

a) Zo nee, staat het college positief tegenover het verkennen van de mogelijkheden van SIB 
voor onze gemeente? 

 

b) En zo ja, op welke manier is het college bereid om te zoeken naar een project om een 
eerste ervaring op te doen? 

 

 

 
Graag ontvangen we uw antwoorden zo spoedig mogelijk, 
 
Vriendelijke groet, namens de VVD-fractie 
 
Yvonne Bijenhof (tel.nr: 06-53270634) 
 


